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Gemeenteraad Raalte 
T.a.v. de Griffier 
Postbus 140 
8100 AC  RAALTE 

Geachte raadsleden, 

Meestal komen verenigingen op deze gelegenheden inspreken om weer eens hun ongenoegen 

over een voorgenomen besluit toe te lichten. Vandaag willen wij het een anders doen. We zijn als 

vereniging erg opgetogen over het feit dat het college in de begroting een bedrag heeft 

opgenomen voor de aanleg van een sprintbaan op onze accommodatie. En we willen graag van 

deze gelegenheid gebruik maken om in het kort uit te leggen waarom deze sprintbaan zo 

belangrijk voor ons is. 

Iedereen zal het met me eens zijn dat het, om sport goed te kunnen uitoefenen, belangrijk is dat 

je bezit over goede faciliteiten. Als vereniging wil je het beste kunnen bieden aan je leden, en ook 

in staat zijn om wedstrijden te organiseren. Hiervoor hebben we eigenlijk een volwaardige 

atletiekaccommodatie nodig. Dat het in de huidige economische tijden moeilijk is om een 

volledige 400 meter baan aan te laten leggen, snappen we allemaal. We hebben als vereniging 

niet voor niets steeds aangegeven, en dat blijven we doen, dat we de komende jaren zullen 

aantonen dat we die accommodatie meer dan waard zijn. Het feit dat de Atletiekunie ons al 

vraagt om uit te leggen waarom wij als vereniging het afgelopen jaar met 15% gegroeid zijn, 

tegenover de gemiddelde groei van 2%, laat al zien dat we op de goede weg zitten. 

Wat we echter wel nodig hebben, is natuurlijk de mogelijkheid om onze atleten, tot we wel een 

volwaardige accommodatie hebben, zo goed mogelijk voor te bereiden op wedstrijden die gaan 

komen. Met de stappen die we samen met het sportbedrijf, de gemeente en al onze vrijwilligers 

nu al gezet hebben op Ramele zijn we zeker op de goede weg, maar in de praktijk blijkt dat we 

toch nog een stukje te kort komen. Juist door het aanleggen van een sprintbaan, met een stuk 

bocht, zijn we in staat om al onze atleten, zowel de atleten die trainen voor baanwedstrijden als 

zij die lekker hardlopen of trainen voor wegwedstrijden en daarvoor ook zeker technische 

scholing nodig hebben, een plek te geven waar dit kan. 

En dat verdienen onze atleten zeker. Kijkend naar het afgelopen jaar zien we dat zeven van onze 

atleten hebben deelgenomen aan nationale kampioenschappen. Ze behoren dus bij de beste 15 of 

20 atleten in Nederland in hun leeftijdscategorie. En dat niet alleen, ze kwamen ook terug naar 

Raalte met menig eremetaal. Als gemeente en gemeenschap zouden we deze helden op handen 

moeten dragen en aan alle kanten moeten ondersteunen. Al blijkt in de praktijk helaas dat zelfs 

een berichtje in de krant al lastig is, als in hetzelfde weekend ook een elftal in de reserve vierde 

klasse een 1-0 overwinning heeft behaald. 



 

Atletiekvereniging Salland, atletiekunienummer 21457 

KvK nummer: 5063489, Bankgegevens: NL36RABO0142967319 2 

A
tl

e
ti

e
k

v
e

re
n

ig
in

g
 S

a
ll
a

n
d

 

Maar los van de prestaties die al behaald zijn, wat voegt zo'n sprintbaan dan toe?  

Heel simpel, allereerst veiligheid. In een technische sport als atletiek is er extreem veel aandacht 

voor het op de juiste manier lopen, de juiste voetplaatsing, kort grondcontact en dergelijke. Op 

een grasveld is dit nagenoeg niet te trainen. Hoe netjes de gemeentelijke diensten het veld ook 

onderhouden, kuilen en oneffenheden zullen er altijd zijn. En kunt u zich voorstellen wat het 

bijvoorbeeld betekent voor een hordeloper als hij of zij bij de afzet of landing in een kuiltje stapt? 

Menig verzwikte enkel hebben we al langs zien komen. 

Als tweede punt omtrent de toegevoegde waarde is daar de gewenning. We kunnen van een 

fietscrosser ook niet vragen om alleen maar even in een tunneltje te trainen omdat dat wel lijkt op 

de heuvels van een echte baan. Atleten zullen moeten trainen op de ondergrond waarop ze ook 

de wedstrijden hebben. Starten en lopen moet je leren in een bocht die gelijk is aan, en dezelfde 

grip heeft als een atletiekbaan. Dit niet doen geeft ze een achterstand ten opzichte van de rest 

van de atleten. 

Nu hoor ik u al denken, maar ze halen al de top van Nederland? Wellicht is dit het mooiste 

compliment voor de atleten en de trainers die we hebben. Tijdens de nationale meerkamp 

hebben onze trainers wel tig keer moeten uitleggen hoe het toch kan dat we 2 atleten op of net 

naast het podium hadden (2e en 4e plek) zonder de mogelijkheid om op een baan te trainen. Door 

vele andere trainers werd dit als onmogelijk en onwerkbaar gezien. Maar dit geeft in essentie wel 

aan dat de mogelijkheden van onze atleten hoogstwaarschijnlijk nog veel verder gaan dan dit 

nationale niveau. 

Overigens hoorde ik, net nadat ik dit stuk geschreven had, dus het staat er hier een beetje 

verloren tussen, dat één van onze atleten toch nog gevraagd is voor enkele centrale trainingen op 

nationaal sportcentrum Papendal, onder leiding van de bondstrainers Meerkamp. En dan zeg ik 

toch nog, want er bleken wel wat problemen te zijn in de ogen van de bondstrainers. Er was, en 

dit hoor je helaas alleen informeel, weinig vertrouwen in een goede voortzetting van die 

trainingen bij een club die niet over een baan beschikt. Wellicht betekent dit dat we van atleten 

van dat niveau afscheid moeten gaan nemen, terwijl juist die atleten zo'n mooie voorbeeldfunctie 

binnen de club hebben. 

Een laatste punt waarom de sprintbaan zo belangrijk is, is het organiseren van wedstrijden. Nog 

steeds zullen dit geen officiële wedstrijden zijn, maar alleen maar wedstrijden met een beperkt 

aantal onderdelen. Maar dit geeft ons als vereniging wel veel meer mogelijkheden. Denk aan de 

lerende organisatie voor het organiseren van dit soort wedstrijden. Denk aan de uitstraling van de 

club in de regio, door ook eens andere clubs te kunnen ontvangen. Denk aan baromzet en de 

mogelijkheid om sponsoren te werven die we dan namelijk zichtbaarheid kunnen terug geven aan 

een groter publiek. 

Resumerend kan ik alleen maar dit zeggen. Ja tegen deze investering zal voor ons, en ook voor 

bijvoorbeeld de scholen die nu al graag gebruik maken van onze accommodatie om hun kinderen 

ook eens andere sporten te laten beoefenen, betekenen dat we wederom een hele ferme stap 
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zetten in de richting van een volwaardige atletiekvereniging binnen de gemeente Raalte. Een 

gemeenschap die niet alleen groot genoeg is voor zo'n vereniging met een goede accommodatie, 

maar die het ook meer dan waard is. 

En mocht u met eigen ogen willen zien wat we al gerealiseerd hebben, en persoonlijk willen horen 

hoe we de toekomst van onze vereniging zien, nodig ik u graag uit om eens langs te komen op 

onze accommodatie. 

 

Hoogachtend, 

Remco van Zijl 

Voorzitter AV Salland 

 

 


